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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2020-10-14, kl. 08:30-10:30 
Plats: Havet, Funkis 
 
Närvarande: 
Marie Schmid, sektorchef 
Sofia Johansson, Sveriges arbetsterapeuter 
Eva Yman, Kommunal 
Angelica Dahl, Kommunal 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 
Frånvarande : 
Kent Möller 
VF Vakant 
 
Justerare: Angelica Dahl  
      
Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
Marie redovisar det ekonomiska läget. 
HS -100, ÄO +1300, SF -895, IFO -4000, Centralt -1000, Covid -8545 (politiken uppskattar att vi får 5,3 
mkr ). 
Redovisningen över sektorns besparingsåtgärder och uppdrag bifogas protokollet. 
 
SO behåller sin ram 2021, 219mkr, bidrag ÄO 4 mkr varav hälften är riktad i Äldreomsorgslyftet. 
 
Sektorn har ett fortsatt sparuppdrag på ytterligare 3 mkr  
 
Verksamhet 
Förändring inom ÄO där en biträdande enhetschef (Peter Appelqvist) på Vammarhöjden är tjänstledig i 6 
månader. Lösning är att en EC från LSS (Kristian Hellström) byter arbetsplats så det från nu är 2 EC på 
VH. Bitr EC-tjänsten läggs i malpåse. PA är medveten om detta. 
När 2019 års 5-årsplan presenterades för politiken innebar den 2 EC på VH. Om PA kommer åter får man 
titta på lösning. 
 
KHs tjänst inom LSS delas upp tillfälligt.  
Linda tar över Nedre Norrbacka 



Stefan sköter övrig LSS samt chefskapet (krävs chef som håller APT, Rus och arbetsmiljöansvar) för 
personlig assistans där Angelica Karlsson har den mesta kontakten samt utökad administration för hela 
LSS. 
 
Evakueringen från Ringgården är nu avslutad. 
MS: Vad har kommunal fått för signaler från medlemmarna? 
Kommunal: Många turer där halva personalstyrkan hade gått på semester när info gavs av bl a Carina. De 
upplever att de fick info i sista stund. 
Det tog lång tid att få till scheman. Det är ffa natt som varit svårt att få ut. Löst med att ngr hade mkt 
plustid så alla fått ut sin tid. 
Det har varit mest omställning på Östergården där det delvis är ny personal, flera personer med 
demenssjukdom på kortis och ngr permanent boende. 
 
SA: Står lite utanför men ser att man måste ha bättre samordning, Det har varit personal och scheman på 
ett håll, boenden och flytt på ett håll utan ngn bra samordning.  
 
MS: mest positivt från boende via EC. 
 
Kommunal: Mkt vikarier, mkt att hålla ordning på med besök på äldreboenden eftersom man ska sprita 
efter varje besök. 
 
Team som arbetar med rutiner för att ta hem personer från sjukvård och hur vi internt tar hand om 
personer. 
 
MS visar demografin för kommunen. Vi förhandlar med Riksbyggen om materialet de har tagit fram. 
Även beläggningen på säbo redovisas. 
 
SA: hur är det med kö? MS: ingen har väntat mer än 3 månader. 
 
Personal 
 
Kommunal: Arbetstid för vikarier? Tidigare fanns en gräns på minsta antal timmar för ett arbetspass för 
vikarierna. 
Det har tenderat till att bli fler och fler korta pass. Det blir en ond cirkel där vikarier inte får stämpla och 
man är rädd att vi kommer mista vikarier på sikt. 
Tidigare var det endast vid APT man fick ha så korta pass. Vikarier får ibland nästan betala för att jobba 
om denne har resor till arbetsplatsen. 
Tidigare var det minimum 5 timmars pass. 
AS: Man drar ofta in på rehabinsatser när det är personalbrist. 
 
MS: Tar med frågan. 
 
Kommunal: Nattpersonal kokar gröt på nätterna. Man är orolig över att den dels hålls varm under för lång 
tid och att den inte blir aptitlig? Gröten kokas från 04:30 och äts 8:30. 
Kan tex dagpersonal gå in 15 min tidigare och koka gröt 
MS: Vi tar med frågan. 
 
Kommunal: 
Hygien för natten togs upp innan sommaren. Behöver lyftas igen. 
Kontaktat MAS. MAS och ev AD med på nattmötet. Tvål och pappershanddukar ska finnas hos alla. 
 
Tossor är en bristvara.  
AK kollar reklam och om ngt boende har. 
 
SA: Ssk har sagt upp sig. Missnöje i gruppen. Saknas arbetsplatsombud igen 
Man har gjort en psykosocial skyddsrond bland SSK. Genomgång av den idag. 



 
MS: träffar vårdförbundet nästa vecka. 
 
Kommunal: Besöksförbudet upphävt. Personal ska hinna sprita rummen efteråt. Det tar mkt tid från 
ordinarie arbete och det är lätt att missa. 
Svårt att få besökare att följa riktlinjer med tex avstånd. 
 
Arbetsmiljö 
Det pågår ett arbete på Bäckadal när det gäller hot och våld. 
 
Det är stort fokus på personalen från Ringgården. Viktigt att man blir väl bemött. 
 
Kommunal: Frågar om delade turer. Enligt avtal ska delade turer vara borta 2021. 
Det ser istället ut att öka. Det är inte bra för arbetsmiljön. 
 
 
Övriga frågor  
Inga övriga frågor 
 
 
Nästa möte 201118 kl. 10-12, Skype  
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------------------------------------------------                          -------------------------------------------------------- 
Angelica Dahl, Kommunal 
                                         Marie Schmid, sektorchef Stöd och Omsorg 
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______________________________ 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 


